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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 24. BŘEZNA 2022    

přítomni  

Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., doc. Ing. Václav Brant, Ph.D., doc. Ing. Lukáš Zita, Ph.D., Ing. Jan Pytlík, Ing. Josef Kučera, 
doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D., Bc. František Čepický, prof. Mgr. Bohumil Mandák, Ph.D., doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., 
Ing. Karolina Mahlerová, doc. Ing. Martin Kotek, Ph.D., Ing. Pavel Brož, Bc. Jakub Adam, Mgr. Ing. Pavel Michálek, 
Ph.D., doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., Ing. Vít Kluger, prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., Ing. 
Radim Kotrba, Ph.D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, Ing. Kateřina 
Tomšíková, Václav Klement 
 
prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jakub Kleindienst, Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., prof. Ing. Václav Hejnák, Ph.D., doc. 
Ing. Petr Valášek, Ph.D., prof. Ing. Eva Vlková, Ph.D., doc. Ing. Jiří Remeš, Ph.D. 
 
Omluveni: Ing. Ondřej Dvořák, doc. Ing. Petra Šímová, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, prof. Dr. Ing. František Kumhála, prof. 
Ing. Miroslav Müller, Ph.D., Ing. Radek Martiník, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. 
 
Příchod: 9:40 Ing. Ingrid Faltová, 10:00, doc. Ing. Peter Surový, PhD. 
Odchod: 10:45 Ing. Ingrid Faltová, 10:50 Bc. Jakub Adam, 11:10 doc. Ing. Martin Kotek, Ph.D., 11:35 doc. Ing. Irena 
Benešová, Ph.D., Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D. 
 

program 

  1. Kontrola zápisu 
 

 

Kontrola zápisu 

• předseda AS ČZU zahájil jednání AS ČZU a vyzval přítomné k vyjádření připomínek k zápisu z předchozího 
zasedání AS ČZU 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o zápisu z minulého jednání AS ČZU 
pro: 24; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS ČZU 
 

2. Rozpočet ČZU pro rok 2022 

3.       Vyhodnocení plánu úprav, údržby a rozvoje areálu za rok 2021 

4.       Vyhodnocení realizace Institucionálního plánu ČZU za rok 2021 

5. Stanovení poplatků spojených se studiem a výše úhrad za administrativně-správní úkony a služby České  

          Zemědělské univerzity v Praze od akademického roku 2021/2022 

6.       Směrnice rektora – Vymezení činností prorektorů, kvestora a kancléřky 

7.      Různé 
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 Rozpočet ČZU pro rok 2022 

• rektor předal slovo kvestorovi, který podrobně představil předkládaný materiál  

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje předkládaný materiál ke schválení  

• v diskuzi vystoupili: Ing. Kleindienst, Ing. Kotrba, doc. Benešová, Ing. Mahlerová 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu  
pro: 25; proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU SCHVALUJE ROZPOČET ČZU PRO ROK 2022 
 

Vyhodnocení plánu úprav, údržby a rozvoje areálu za rok 2021    

• kvestor představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje předkládaný materiál ke schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 26 proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VYHODNOCENÍ PLÁNU ÚPRAV, ÚDRŽBY A ROZVOJE AREÁLU ZA ROK 2021 

 

Vyhodnocení realizace Institucionálního plánu ČZU za rok 2021 

• prof. Hejnák představil předkládaný materiál  

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje předkládaný materiál ke schválení 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Kleindienst, Mgr. Michálek, doc. Benešová, doc. Valášek, Ing. Kotrba 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 23; proti: 0; zdržel se: 3 

> AS ČZU SCHVALUJE VYHODNOCENÍ REALIZACE INSTITUCIONÁLNÍHO PLÁNU ČZU ZA ROK 2021 
 

Stanovení poplatků spojených se studiem a výše úhrad za administrativně-
správní úkony a služby České Zemědělské univerzity v Praze od akademického 
roku 2021/2022 

• prorektor Remeš představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje předkládaný materiál ke schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování  

pro: 26; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE INTERNÍ PŘEDPIS - STANOVENÍ POPLATKŮ SPOJENÝCH SE STUDIEM A VÝŠE ÚHRAD ZA 

ADMINISTRATIVNĚ-SPRÁVNÍ ÚKONY A SLUŽBY ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE OD AKADEMICKÉHO ROKU 

2021/2022  
 

Směrnice rektora – Vymezení činností prorektorů, kvestora a kancléřky 

• kancléřka představila předkládaný materiál  

• Ing. Kotrba představil dle zápisu stanovisko legislativní komise, která doporučuje předkládaný materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 24; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE SMĚRNICI REKTORA – VYMEZENÍ ČINNOSTÍ PROREKTORŮ, KVESTORA A KANCLÉŘKY 
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Různé 

Statut Provozně ekonomické fakulty České zemědělské univerzity v Praze  
• předseda Akademického senátu Provozně ekonomické fakulty ČZU Mgr. Michálek představil předkládaný 

materiál  

• Ing. Šánová představila stanovisko legislativní komise, která doporučuje předkládaný materiál ke schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE STATUT PROVOZNĚ EKONOMICKÉ FAKULTY ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 
 

• kancléřka informovala o spuštění nového intranetu od 28. 2. 2022, v současné chvíli se sbírá zpětná vazba na 
jeho funkčnost, dále prezentovala odkaz na funkční vstup do týmového prostoru AS ČZU na novém intranetu 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Kotrba, Mgr. Michálek, Ing. Hrabánková 

• kvestor poděkoval paní kancléřce a ocenil její práci s novým intranetem, dále se vyjádřil k oblasti informovanosti 
na ČZU, informoval o nové mobilní aplikaci MY ČZU, další funkční platformou je pracovní skupina kvestor a 
tajemníci, kvestor rád uvítá návrhy, jak ještě více zprůchodnit informovanost od vedení fakult, rektorátu 
k zaměstnancům a jiným orgánům  

• v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek poděkoval za vrácení dvouúrovňového ověřování výplatnice, kancléřka 
upřesnila, že se od dvouúrovňového ověřování výplatnice neupustilo, ale došlo k  technickým problémům, které 
budou v brzké době odstraněny  

• doc. Benešová vznesla dotaz ohledně nového softwaru na kontrolu plagiátů 

• v diskuzi vystoupili: doc. Remeš 

• doc. Benešová se vyjádřila k pomoci Ukrajině, poděkovala za ní, nicméně zmínila, že se v této záležitosti málo 
mediálně prezentujeme 

• kvestor informoval o tom, že snaha pomoc Ukrajině prezentovat je velká, bylo vydáno již několik tiskových zpráv, 
ale není ze strany médií nijak vyslyšena; dále kvestor informoval o zřízení krizové štábu ve věci válečného 
konfliktu na Ukrajině, zmínil pomoc, která je v souvislosti s tím ze stran ČZU poskytována, poděkoval celému 
krizovému štábu, dobrovolníkům a všem, kteří se o utečence denně starají 

• doc. Remeš informoval o vydaném metodickém pokynu, jak postupovat u současných studentů z Ukrajiny, o 
jednorázové pomoci studentům a o poskytování nově příchozím uprchlíkům možnost studia či krátkodobé stáže, 
dále informoval o postupu u Ruských studentů  

• v diskuzi dále vystoupili: Ing. Brož, doc. Trakal 

• doc. Benešová vznesla dotaz na pana kvestora ve věci plánovaného prodeje pozemků v Sedlci 

• závěr diskuze: kvestor informoval o tom, že dne 23. 3. 2022 byla odeslána výzva k úhradě kupní ceny, která 
předchází uzavření samotné kupní smlouvy 

• kvestor informoval o nutnosti ještě intenzivněji řešit kybernetickou bezpečnost ČZU zejména s ohledem na 
klíčové informační systémy ČZU a její potřebu zdůraznil v souvislosti se současným válečným konfliktem 

• Ing. Brož se informoval, zda bude otevřen helpdesk pro studenty fyzicky nebo zda zůstane pouze online 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Kleindienst, Ing. Mikšík 

• kvestor informoval o situaci ohledně restaurace Na farmě, vzhledem k probíhajícímu insolvenčnímu řízení na 
původního nájemce nebylo možné do prostor cca do přelomu února/března vstupovat, v současné chvíli se již 
realizují projekční práce, otevření první části restaurace (bez venkovních prostor) je plánováno na začátek nového 
akademického roku 
 



ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 24. 3. 2022  4 

Závěr jednání 

Předseda AS ČZU poděkoval přítomným za jednání. 

 
 
        ING. RADIM KOTRBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU, V. R. 


